
 

 

 
 
 

Biedrība “Latvijas Handbola federācija” 
Padomes sēde 

Sēdes protokols nr.2  
 
Sēdes norises laiks: 2022.gada 10. martā, plkst. 16.00 klātienē, Rija VEF Hotel, Brīvības 
gatve 199c, Rīga.  
Sēdi beidz: 17.30 
Sēdi vada: LHF prezidente Ivita Asare 
Sēdē piedalās: Ronalds Pambakers, Anita Puncule, Raitis Puriņš, Zigmunds Mickus 
Sēdē nepiedalās: Linda Karloviča, Edgars Korzāns 
Pieaicināti: Līga Bīriņa (LHF ģenerālsekretāre), Edmunds Bogdanovs (LHF izpilddirektors) 
 
Protokolētāja: Līga Bīriņa 
 
Darba kārtība: 
 
1. Darba kārtības apstiprināšana 
2. 2022.gada 08.februāra padomes sēdes protokola apstiprināšana 
3. LHF aktualitātes 
4. Vīriešu izlases finanšu atskaite (Decembris 2021 – Janvāris 2022) 
5. Aktualitātes par U18 EČ organizēšanu Rīgā 
6. 2021.gada LHF Gada pārskats 
7. Citi jautājumi 

0. Handbola forums - atziņas 
1. Padomes priekšsēdētājas tikšanās ar valdi 
2. EHF 360° projekts 

 
I.Asare atklāj sapulci ar uzrunu. 

1. LHF Padome vienbalsīgi apstiprina darba kārtību.  
2. LHF Padome vienbalsīgi apstiprina 8.februāra padomes sēdes protokolu. 
3. LHF ģenerālsekretāres Līgas Bīriņas atskaite par LHF aktualitātēm – vienojāmies, lai 

laika ekonomijas nolūkos atskaite tiks iesniegta rakstiskā formā un padomes sēdē 
diskutēts par jautājumiem, kuri nav skaidri.  

Diskusijā iesaistās: R.Puriņš, E.Bogdanovs  
E.Bogdanovs izstāsta par EHF kontu, kam šīs finanses tiek izmantotas un kontā pieejamiem 
resursiem brīvai lietošanai.  
LHF Padome pieņem zināšanai sniegto informāciju.  

4. Vīriešu izlases finanses 
I.Asare – vēlamies, lai padome ir lietas kursā par esošo situāciju, nākotnē atskaitīsimies pēc 
budžeta un faktiskā izlietojuma.  
L.Bīriņa Divi lieli notikumi – Pasaules čempionāta kvalifikācija, Eiropas čempionāta 
kvalifikācija, kā rezultātā kopējās izmaksas sastāda lielu summu. Šobrīd nav ieskaitīta IZM 
piešķirtās dotācijas, līdz ar ko šobrīd rēķini tiek maksāti no LHF komerckonta. 
Neparedzētas izmaksas galvenokārt sastāda Bulgārijas spēles atceltās spēles, kuras 



 

 

ietvaros sadārdzinājās dzīvošanas un ēšanas izmaksas, jo nometne tika pagarināta Dobelē. 
Ekipējuma izmaksas sadārdzinājušās attiecībā pret budžetu, jo tika pasūtīts lielāks skaits 
ekipējuma. Bulgārijas biļešu nauda netika atgriezta atpakaļ, bet esam panākuši 
vienošanos, ka šī summa ir “iesaldēta”, kuru varēsim izmantot U20 Eiropas čempionāta 
lidojumam uz Bulgāriju. Lielas izmaksas ĒVFizioFit, kā iepriekš ziņojām pārtraukta 
savstarpējā sadarbība.  

Diskusijā iesaistās: E.Bogdanovs, R.Pambakers, I.Asare, R.Puriņš, Z.Mickus 

E.Bogdanovs – izklāsta Rīgas Domes kausa izdevumiem.  
LHF Padome pieņem zināšanai sniegto informāciju. 

5. E.Bogdanovs izstāsta aktualitātes par U18 Eiropas čempionāta organizēšanas norisi 
un piešķirtajiem līdzekļiem un jau prognozēto cenu sadārdzinājumu. EHF 
finansējumu, komandu iemaksām.  

Diskusijā iesaistās: L.Bīriņa, R.Puriņš, R.Pambakers 
LHF Padome pieņem zināšanai sniegto informāciju. 

6. LHF Gada pārskats – E.Bogdanovs iepazīstina Padomes locekļus ar gada pārskatu, 
bet būs vēl kādi papildinājumi, jo ir problēmas ar dokumentācijas apriti, joprojām 
notiek aktīvs darbs.  

Diskusijā iesaistās: I.Asare, L.Bīriņa, R.Puriņš 
LHF Padome pieņem zināšanai sniegto informāciju. 

7. I.Asare iepazīstina ar EHF 360 grādu projektu, LHF šobrīd jāaizpilda aptauja un 
statistika., 18.martā būs tikšanās, kur tiks runāts par tālāko projekta gaitu. LHF ir 
viena no pirmajās federācijām, kura piedalās šajā projektā.  

Diskusijā iesaistās: A.Puncule, R.Puriņš, E.Bogdanovs 

7.1 I.Asare iepazīstina ar Padomes priekšsēdētājas un Valdes tikšanās saturu.  

I.Asare sēdes noslēgumā informē par aktuālo finanšu jautājumos.  

E.Bogdanovs informē padomi par biroja aktualitātēm un turpmāko rīcību.  

Diskusijā iesaistās: R.Puriņš, L.Bīriņa 

7.2. I.Asare izstāsta par Latvijas pirmā handbola foruma norisi un saturu, kā arī 
informē, ka sapulces otrā daļā tiks pārrunāti gan forumā aktuālie jautājumi, gan vīriešu 
izlases galvenā trenera amata jautājumiem.  

Diskusijā iesaistās: L.Bīriņa, E.Bogdanovs, A.Puncule, R.Puriņš, Z.Mickus, R.Pambakers 
LHF Padome pieņem zināšanai sniegto informāciju. 

 

Sēde beidzās 17.30 
Sēdei veikts audio ieraksts.  
Pēc sēdes klātesošie dalībnieki piedalījās LHF padomes un valdes darba grupā, kuras 
ietvaros tika pārrunātas LHF attīstības prioritātes, federācijas vīzija un vīriešu izlases 
galvenā trenera profils/ prasības.  


